

舒活美芙飲

Vita 18+ 舒活美芙饮, 结合48种天然蔬菜水果与具有 抗氧化、美肌功效的汉方草本,包括松树皮、桑黄等。

另外,也添加了NMN-Pro 酵母。利用发酵熟成技术, 一点一滴地由天然素材中, 萃取出各种维生素、矿物质、 氨基酸、消化酵素群及菌体营养等,能充分为人体所吸收, 进而修补受破坏的细胞,并可达到防癌、抗氧化的作用, 使皮肤光泽再现, 让您永远保持18岁的最佳状态!





精选天然原料无添加

从丰富的素材中,严选出48种最适抗氧、美肤的蔬果及本草 等纯天然原料,能满足身体机能及抗氧美肤的需求: 不添加任何防腐剂、化学香料及人工色素,不含酒精。



充足的发酵萃取时间

天然的原料素材,经过540天的深层发酵步骤,才能将 大分子原素材营养成分, 充分地转化成容易被人体吸收 运用的小分子营养。



高科技的发酵技术

植入多种有益菌种, 以高科技的复合微生物发酵技术 MSF (Microorganism Symbiosis Ferment Technology) 萃取出各种营养素。



营养丰富容易吸收

小分子营养素,容易为肠道吸收,不受胃酸破坏, 易发挥功效。含有机酸、维生素、CoQ10、& NMN-Pro® 酵母粉等可以提供细胞所需营养,维持代谢正常,并修补体 内受损的细胞,抵抗自由基的伤害,达到调整体质、 健康活力、青春常驻的功效!



蔬果发酵液

提供完整营养素,分子小,

松树皮萃取物

抗氧化,保护皮肤免受紫外线

桑黄

促使免疫细胞活化,减少自由基

维生素C

高效抗氧化剂,促使胶原蛋白 合成,增进皮肤紧实、水嫩、 明亮

CoQ10 (Coenzyme Q10) 修复受损的胶原蛋白纤维,提高

NMN-Pro®酵母粉

可以调节能量代谢及修復基因 以达到延缓老化的效果



现代人因生活环境, 压力及种种因素造成皮肤暗沉, 起因于自由基过量,无法做有效的清除,便堆积于身 体各部分, 以致造成细胞损伤, 破坏身体代谢机能, 导致体质变差。要调整体质,就要让控制体质状况的 身体细胞动起来,只要细胞活动力好,体质就会改变 酵素正是启动细胞活力, 使细胞展现种种生命现象的 重要物质。

你需要 VITA 18+

如果你

: 新陈代谢缓慢; 生活作息不正常; 工作劳碌;压力大;皮肤阴暗老化;

营养不均衡

如果你想要: 日常保健; 体内环保; 补充营养;

养颜美容

质量安全有保障

Vita 18+ 由avita 实验室的研发团队精心研究,由 值得信赖的酵素工厂精心酿造而成。确保产品的卓越 品质,为爱用者带来最佳的健康保障。

本产品已投保新安东京海上产物2000万全球产品责 任险

- ISO9001: 2000国际品质认证
- HACCP 食品安全认证
- 台湾国家品质标章
- 伊斯兰食品认证, 不含酒精
- 素食可用

Developed by 产品研发:

avita Laboratories 爱宓凯实验室

Product of 出品:

Shiang's International Pte Ltd

401 Commonwealth Drive #01-03 Haw Par Technocentre, Singapore 149598 Tel: +65 6733 0408 Fax: +65 6734 9559 Email: info@avitaglobal.com

www.myavita.com

© Copyright 2024 Shiang's International Pte Ltd. All Rights Reserved.





Vita 18+ is formulated from 48 varieties of vegetables, fruits & plants such as pine tree bark & Phellinus Linteus. Empowered with NMN-Pro Yeast, these powerful ingredients are known for their anti-oxidation & beauty enhancing functionalities.

Vita 18+ leverages on advanced fermentation technology, which breaks down raw materials and convert them into active ingredients and nutritious substances, that are readily absorbed by our body. Vita 18+ is a drink which can help to prevent cancer, repair damaged cells and rejuvenate your skin, making you look and feel young & energized with vitality!





Natural ingredients

48 varieties of vegetables and fruits with anti-oxidation & beauty enhancing properties are carefully selected through a stringent scientific process. There are no preservatives, chemicals, artificial colorings & alcoholic contents.



540 days fermentation

Fermentation period is conducted in a strictly controlled environment for optimal nutrients extraction benefits.



Special manufacturing process

Manufactured using the process of MSF (Microorganism Symbiosis Ferment Technology), a bio-tech fermentation technology, the nutritional content of Vita 18+ can be optimized for maximum body absorption.



Maximum absorption of essential nutrients

The tiny molecular structure of the ingredients in Vita 18+ are readily absorbed and utilized by the body.

Vita 18+ also contains organic acids, vitamins, CoQ10, & NMN-Pro Yeast which provide nutrients required by our cells for normal metabolism. This helps to repair damaged cells & prevent harmful effects of free radicals.

The end result - a healthy body and diseases kept at bay!

Ultra-perfect Formulation

Perfect combination of ingredients for optimal absorption

Fermentation of Fruits & vegetables

Pycnogenol

Phellinus Linteus

Promotes good cells growth

Vitamin C

Efficient anti-oxidants promotes collagen protein synthesis & enhances our skin moisture content and elasticity

NMN-Pro Yeast

Provide all kinds of nutrition, which are readily absorbed by our body our body

Promotes good cells growth

Efficient anti-oxidants promotes collagen protein synthesis & enhances our skin

Regulates energy metabolism & DNA repair

Natural Vitality

Enzymes - the key to energizing your cells

Our stressful living environment and lifestyle has detrimental effects on our skin, making our skin lose its luster and elasticity.

When toxins accumulate in our body over time, and cannot be removed effectively from our system, there is an adverse impact on our organs and this damages our cells and metabolism.

The key to a healthy body is to ensure that we improve or at least maintain a healthy cellular structure. Enzymes are known for their properties in activating and energizing our cells and therefore extending the life time of our cells.

YOU NEED VITA 18+

Vita 18+ is suitable for people with slow metabolism, irregular lifestyle habits, stressful conditions, dull skin, ageing problems and nutritional imbalance.

It can also assist in maintaining your daily health and beauty.

Quality assurance

avita's team of dedicated Professors and Scientists utilize patented cutting edge technology for Vita 18+ - Microorganism Symbiosis Fermentation Technology which ensures superior product quality, creating a product that provides optimal health benefits for our customers.

This product has a public liability cover under Tokio Marine Newa Insurance Co. Ltd.







Developed by:

avita Laboratories

Product of:

Shiang's International Pte Ltd

401 Commonwealth Drive #01-03 Haw Par Technocentre, Singapore 149598 Tel:+65 6733 0408 Fax: +65 6734 9559 Email: info@avitaglobal.com

www.myavita.com

© Copyright 2024 Shiang's International Pte Ltd. All Rights Reserved.

